

AMISCO

DANISH CORD WEAVE CHARACTERISTICS AND CARE INSTRUCTIONS

Amisco Danish cord collection is hand woven by skilled artisans. Inherent variations in the Danish cord and its weaving are to be expected. Each item is unique.

Danish cord seats and backrests usually require no or minimal care. It's a natural material that is cool, comfortable, durable and that will gain a pretty patina over the years. If needed, an experienced weaver can repair or renew them.

Danish cord is provided with a thin layer of wax, which makes it liquid repellent. However, strongly pigmented food and beverages, like red wine, fruit juices, ketchup or mustard may stain Danish cord.

As in other furniture coverings, Danish cord can be discolored by deeply colored textiles, such as blue jeans.

CLEANING DANISH CORD

Please refrain from unnecessary cleaning. Each cleaning will increase the wear of the material and its protective wax coating. To clean a Danish cord weave, dab with a damp cloth that has been dipped in a neutral soap solution.

SPILL AND STAIN REMOVAL

Should liquids be spilled on Danish cord, please wipe off immediately by dabbing spill with a paper towel or dry cloth, or incline surface to make the spill drip. Do not rub liquids into the Danish cord.

Should pigmented food land on the Danish cord, please wipe it off immediately with a soft, damp cloth that has been dipped in a neutral soap solution,

Do not use liquid detergent on a Danish cord, nor rub the damp cloth as it will wear the Danish cord.

AMISCO

CARACTÉRISTIQUES ET GUIDE D'ENTRETIEN DE LA CORDE DANOISE

La collection en corde danoise Amisco est tissée à la main par des artisans qualifiés. Des variations inhérentes à la corde danoise et à son tissage sont à prévoir. Chaque produit est unique.

Les sièges et dossiers en corde danoise nécessitent généralement peu ou pas d'entretien. C'est un matériau naturel qui est frais, confortable, durable et qui se patinera avec les années. Si nécessaire, un tisserand expérimenté peut les réparer ou les renouveler.

La corde danoise est pourvue d'une fine couche de cire, ce qui la rend hydrofuge. Cependant, les aliments et les boissons fortement pigmentés, comme le vin rouge, les jus de fruits, le ketchup ou la moutarde peuvent tacher la corde danoise.

Comme dans d'autres revêtements de meubles, la corde danoise peut être décolorée par des textiles profondément colorés, tels que les jeans.

NETTOYAGE DE LA CORDE DANOISE

Veillez vous abstenir de tout nettoyage inutile. Chaque nettoyage augmentera l'usure du matériau et de sa couche protectrice de cire. Pour nettoyer un tissage de corde danoise, tamponnez-le avec un chiffon humide qui a été trempé dans une solution savonneuse neutre.

ÉLIMINATION DES DÉVERSEMENTS ET DES TACHES

Si des liquides sont renversés sur la corde danoise, veuillez essuyer immédiatement en tamponnant le déversement avec une serviette en papier ou un chiffon sec, ou inclinez la surface pour faire couler le déversement. Ne frottez pas de liquides sur la corde danoise.

Si des aliments pigmentés sont renversés sur la corde danoise, veuillez l'essuyer immédiatement avec un chiffon doux et humide qui a été trempé dans une solution de savon neutre. Ne pas utiliser de détergent liquide sur la corde danoise, ni frotter le chiffon humide car il usera la corde danoise.